
Kære udvalg
Jeg skriver til jer da jeg er formand for den nye forening Servicehunde til krigsveteran med PTSD.
Det er mig der har tage kontakt til Stine Brix, Enhedslistens handicapordfører, og hun fortæller at man er 
ved at kikke på den bekendtgørelse det drejer sig om. bekendtgørelse nr. 1307 af 15/12/2009
Jævnføre spørgsmål nr. S 201 af Stine Brix (EL)

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. S 201 af Stine Brix 
(EL)

Spørgsmål nr. S 201:

Vil ministeren tage initiativ til at ændre reglerne, således at der kan gives dispensation fra en husorden, som 
ikke tillader hund, for servicehund ved psykisk handicap, og ikke som i dag kun ved fysisk handicap?

Jeg vil gerne høre om der er sket noget i denne sag ?

Jeg vil gerne invitere jer hjem til mig så i ved selvsyn kan se hvad en servicehund gør for os med PTSD.
Jeg har haft kontakt til mange af de krigsveteraner der har det lige som mig. Og jeg følere at det er vigtigt at 
i får et indblik hvad vi kæmper med.
Sender jer lige et link til vores facebook gruppe. 
https://www.facebook.com/ServicehundeTilVeteranerMedPtsd
Jeg håber på et positivt svar fra jer og ikke bare et standart svar.
i må meget gerne kontakte mig

Med venlig Hilsen Heine Knudsen
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